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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2602
	Course Number
	2602

	授課教師
	徐永年
	instructor
	HSU,YUAN NIAN

	中文課名
	資訊管理講座
	Course Name
	Information Management Lecture

	開課單位
	資訊管理系(四日)四C
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	基於學術研究與實務經驗整合的重要性，「資訊管理講座」邀請企業界專家、學術界學者或於其他領域有卓越成就者，蒞臨作專題演講，分享實務經驗及學術交流，提供學生一個可一窺資訊領域全貌平台，並增進學生對科技變化的敏銳度與就業競爭力。
	Objectives
	The Information Management Lecture offers an overview of the majority of the academic's leading projects in the area of information management, and tackled a combination of business and technology challenges. A key purpose of the seminar was to validate with attendees that, based on the information presented. The event consisted of a series of presentations to examine the use of new practices or processes and/or technology, focus on changes to how information is created, managed or used and, emphasize the benefits that are resulting from this year's efforts.



	教材
	以專題演講方式教學

投影片及補充資料
	Teaching Materials
	Mode of teaching in lectures, slides and supplementary information

	成績評量方式
	以心得方式及上課出席及討論情況進行評核
	Grading
	Way to experience and class to attend and discuss the situation assessment

	教師網頁
	

	教學內容
	以台中醫院各醫療科相關資訊系統及e化現況進行專提講座及醫院相關教學及研究方針。

1.醫院管理概述

2.醫療資訊管理

3.中央實驗室系統

4.醫療影像管理系統

5.護理資訊系統

6.用藥管理資訊系統

7.病理管理資訊系統

8.醫院公文無紙系統

9.人力資源管理資訊系統

10.醫療健保事務管理

11.指標管理資訊系統
	Syllabus
	Specifically mentioned in lecture presentation about the Taichung  hospital medical information systems and e of the current situation and hospital-related teaching and research approach.

1.An overview of hospital management

2.Healthcare information management

3.Central Laboratory System

4.Picture Archive Communication System

5.Nursing Information System 

6.Drugs Management Information System

7.Pathology Management Information  

  System

8.Hospital official paperless system

9.Human Resource Information System

10.Medical Insurance Management

11.Indicators of management 

   information system
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